
Zápis ze zasedání Školské Rady (ŠR) 

Základní škola a mateřská škola, Praha 3, nám. Jiřího z Lobkovic 22/121 

 

Datum jednání: 22. 1. 2025 

Místo jednání: sborovna ZŠ a MŠ, Praha 3, nám. Jiřího z Lobkovic 22/121 

Začátek jednání: 17:00  

Konec jednání: 18:40 

Jednání řídila: Jana Dubenská  

Počet přítomných členů: 9 

Přítomní: Kateřina Divišová (odchod 18:10), Jana Dubenská, Helena Ganická, Jan Huňka, Anna 
KaŅová, Radek Galabov, Adéla Čepková, Jakub Cháb, Šimon Ornest (odchod 18:10)  

Přítomní hosté: Naděžda Hrebíková (od 17:00 do 17:30) 

Zapisovatelka: Helena Ganická 

Ověřovatel: Jan Huňka  

 

Program jednání: 

1) Projednání Inspekční zprávy ZŠ a MŠ nám. Jiřího z Lobkovic z 21.- 24. 10. 2024 

2) Hodnocení funkčního období paní ředitelky Mgr. Naděždy Hrebíkové 

3) Různé 

 

Průběh jednání:  

 

1) Projednání Inspekční zprávy ZŠ a MŠ nám. Jiřího z Lobkovic z 21.- 24. 10. 2024 

Členům ŠR byly ještě před jednáním poskytnuty veškeré materiály: Inspekční zpráva, Informace o 
přijatých opatřeních, Protokol o kontrole, Vyjádření k protokolu a také podrobný komentář paní 
ředitelky.  

Proběhla diskuse.  



Paní ředitelka i někteří pedagogové vyjádřili nespokojenost s průběhem a kvalitou inspekce, 
která se příliš zaměřuje na nedostatky, ale už nenabízí metodickou podporu.  

Škola na Inspekční zprávu reagovala návrhem opatření, která jsou obecného rázu. Vedle toho má 
vzniknout i akční plán s konkrétními kroky, které povedou k eliminaci zjištěných nedostatků.  

 

2) Hodnocení funkčního období paní ředitelky Mgr. Naděždy Hrebíkové 

Proběhla diskuse.  

Procedurální návrh:  

Školská rada projeví doporučení ohledně případného vypsání výběrového řízení na pozici 
ředitele/ředitelky tajným hlasováním. (9 pro, 0 proƟ, 0 se zdrželo) - schváleno 

Návrh usnesení:  

Školská rada ZŠ a MŠ Lobkovicovo doporučuje Radě MČ Praha 3 ke konci funkčního období paní 
ředitelky Hrebíkové (31. 7. 2025) vypsat nové výběrové řízení na pozici ředitele/ředitelky. (5 pro 
– 4 proƟ – 0 se zdrželo) - schváleno  

Návrh usnesení:  

Školská rada oceňuje práci paní ředitelky a doporučuje jí, aby se do výběrového řízení přihlásila, 
aby mohla pokračovat ve změnách, které na škole již probíhají. (7 pro – 0 proƟ – 0 se zdrželo) - 
schváleno 

 
3) Různé 

Do konce školního roku proběhne ještě jedno zasedání.  

Možná témata k projednání: školní stravování, spádovost a zápis do prvních tříd, výběrové řízení  

 

*** 

Zapsala: Helena Ganická 

Ověřil: Jan Huňka       Schválila: Jana Dubenská   


